
Verslag van vergadering van de Wmo-adviesraad Stede Broec van 21 september 2023 

A g e n d a                                                                                                                             . 

1. Opening en vaststellen van de agenda . 
• De agenda wordt op de volgende wijze aangepast: 

• In plaats van de concept antwoordbrief inzake het Wmo-beleidsplan zal de brief van 
wethouder Krijger ’Addendum Raadsvoorstel Wmo-beleidsplan’ worden behandeld. 

• Het onderwerp ’kwaliteitsborging binnen SED’ zal niet worden behandeld daar dit buiten 
het aandachtsgebied van de de Wmo-adviesraad valt. 

2. Vaststelling notulen van de vergadering van 22 juni 2023 
• Opgemerkt wordt dat voor de ZZWW (Zorg Zoals de Westfries het Wil) subsidie is aangevraagd, 

maar dat het voortbestaan van de ZZWW van de toekenning van deze subsidie afhankelijk is. 
• Er is onduidelijkheid over de status van een inclusie-agenda voor Stede Broec.  

De werkgroep Toegankelijkheid zoekt dit uit. 
• De notulen worden goedgekeurd. 

3. Uitnodigingen aanvaard, uitnodigingen en terugkoppelingen 
• Terugkoppeling voorlichtingsbijeenkomst ’Inkoop Jeugdzorg en WMO’ 

Deze voorlichtingsbijeenkomst, bedoeld om de de SED-adviesraden bij te praten, gaf een goed 
inzicht in welke stappen reeds gezet zijn in het inkoopproces voor de WMO en jeugdzorg en 
welke stappen er gepland staan. Deze stappen zijn met name ’het met een jaar verlengen van 
sommige overeenkomsten’, het doen van een marktscan en het opstellen van een aantal 
’offerteaanvragen’. 
Een aantal aspecten worden besproken: 

• Zo hebben de SED-adviesraden gevraagd specifiek aandacht te geven aan de 
kwaliteitsborging , waaronder het vastleggen van kwaliteitscriteria en de wijze waarop het 
voldoen aan deze kwaliteitscriteria zal worden gemonitord.  

• Ook is gevraagd er voor te zorgen, dat bij een noodzakelijke wijziging van zorgverlener, 
er altijd sprake is van een warme overdracht. 

• De adviesraad vraagt zich af of in het aanbestedingsproces voldoende rekening wordt 
gehouden met de soms geringe aantallen, waarvoor een voorziening  wordt ingekocht. De 
adviesraad is bang dat wel erg veel zorggeld weglekt naar formele procedures. 

• Uiteraard wordt tijdens het aanbestedingsproces voldaan aan de Europese 
aanbestedingsregels. 

• Een aantal adviesraadsleden spreekt er zijn verbazing over uit dat het inkoopproces niet 
tijdig is afgerond en dat bij sommige voorzieningen  is gekozen om het bestaande contract 
met een jaar te verlengen. Opgemerkt wordt dat het inkoopproces een complexe materie is 
en is gekoppeld aan vaak (te) laat vastgesteld beleid. 

• In december volgt er een tweede voorlichtingsbijeenkomst waarvoor een tweetal leden 
zich reeds nu aanmelden. 

• Terugkoppeling VNG-sessie over de toegankelijkheid van de WMO in de SED. 
De VNG voert op dit moment een landelijk onderzoek uit naar de toegankelijkheid van de 
WMO. De SED  heeft gevraagd dit onderzoek ook toe te spitsen op de SED en daar separaat een 
rapport over uit te brengen. De sessie van 9 augustus was bedoeld om de betrokkenheid van de 
Wmo-adviesraden te onderzoeken. 
De terugkoppeling vanuit de onderzoekers was enigszins teleurstellend en bevatte een aantal 
incorrecte samenvattingen van hetgeen door de adviesraden naar voren was gebracht. Dit zal 
worden gecorrigeerd. 

• Terugmelding over de vraag ’komen mensen met een WLZ-uitkering of een PGB in de 
problemen als gevolg van de hoge prijsstijgingen’? 
Helaas is geen eensluidend antwoord te verkrijgen, maar het lijkt er op dat dit probleem bij de 
Omring onder controle is. 



4. Rapporten ontvangen en/of adviezen gevraagd of uitgebracht 
• Adviesaanvraag ’Regeling WMO-adviesraad’ 

De Wmo-adviesraad betreurt het dat wederom niet alle eerder gemaakte opmerkingen zijn 
meegenomen. Daarnaast worden de volgende kanttekeningen geplaatst: 

• Artikel 3.6 stelt:’ Leden van de gemeenteraad, medewerkers van de gemeente Stede 
Broec en medewerkers van zorg- en welzijnsaanbieders die in Stede Broec diensten 
leveren, kunnen geen lid zijn van de adviesraad.’ 
De Wmo-adviesraad meent dat medewerkers van zorg- en welzijnsaanbieders een 
positieve bijdrage kunnen leveren en dienen niet uitgesloten worden van het 
lidmaatschap van de Wmo-adviesraad. 

• Artikel 5.2 Het lidmaatschap van de adviesraad kan niet telkens worden verlengd, maar 
is beperkt tot 2 termijnen van 4 jaar. In uitzonderlijke gevallen kan hiervan worden 
afgeweken. 

• Artikel 6.2a stelt dat de Wmo-adviesraad geen uitspraken mag doen over individuele 
personen. Dit dient gewijzigd te worden in ’individuele cases’ 

• Artikel 8.7: de Wmo-adviesraad dient binnen 6 weken een schriftelijk antwoord te 
ontvangen op door de Wmo-adviesraad uitgebrachte adviezen. 

• Het oorspronkelijke budget voor de Wmo-adviesraad van €5000,- is teruggebracht naar 
€2000,-. Het is onduidelijk waarom dit is gebeurd. Dit budget is voor het volgen 
cursussen en andere kleine uitgaven. 

• De voorzitter zal namens de Wmo-adviesraad het advies uitbrengen 

• De brief van wethouder Krijger ’Addendum Raadsvoorstel Wmo-beleidsplan’ 
In de ’Commissie Samenleving’ is mede naar aanleiding van het advies van de Wmo-adviesraad 
stevige kritiek geuit op het voorliggende Wmo-beleidsplan. Dit heeft er toe geleid dat de 
wethouder het Wmo-beleidsplan heeft teruggetrokken met de mededeling dat recht gedaan zal 
worden aan de gemaakte opmerkingen. 
Op 30 november zal er een themabijeenkomst worden georganiseerd om de cijfers en ambities 
binnen de WMO toe te lichten. De Wmo-adviesraad geeft aan graag aan deze themabijeenkomst 
bij te dragen. 

• Europese aanbestedingsregels 
Dit punt wordt niet besproken daar is vastgesteld dat dit geen punt van zorg is bij de onder 
handen zijnde aanbestedingen. 

5. Mededelingen 
• De buurtverbinders hebben een nieuwe thuisbasis gevonden in sporthal de Flint. 

6. Actiepunten en terugkoppeling werkgroepen en aandachtsgebieden 
• Werkgroep toegankelijkheid: Geen nieuwe ontwikkelingen 
• Werkgroep Seniorenraad: Geen nieuwe ontwikkelingen. 
• Aandachtsgebied Jeugdzorg : Naast de inkoop van de Jeugdzorg zijn er geen specifieke 

aandachtspunten 

7. Rondvraag/opmerkingen  
• RK betreurt het dan geen van de leden van de Wmo-adviesraad de gemeenteraadsvergaderingen 

bijwoont, noch de agenda-onderwerpen van de gemeenteraad checkt. Binnen de Wmo-
adviesraad heerst verdeeldheid over de vraag of dit wel/niet tot de taken van de Wmo-adviesraad 
behoort. De vergadering hoopt dat interessante onderwerpen op de gemeenteraadagenda voorlegt 
blijven worden aan de Wmo-adviesraad. 

8. Vaststelling volgende vergadering  
 De volgende vergadering is afhankelijk van de komst van de wethouder, met ondersteunende                                                                            
 ambtenaar. 
 De geplande vergadering is op 12 oktober, met een uitwijkmogelijkheid naar 26 oktober.


